
Lejerbo Afdelingsmøde afd. 86-0 

1. Valg af dirigent. Bendix er valgt ti l dirigent 

2. Formandens beretning. Vedlagt som bilag 1. 

3.lndkomne forslag. 

Kunne læses i vaskeriet eller hentes hos varmemesteren. 

4. 4. 1 Håndklædstørre/ papir til toiletterne i beboerhus. 

Det blev enstemmigt vedtaget, ved håndsrækning. Bestyrelsen arbejder videre med at 
finde den bedste løsning. 

4.2 ændre priser i vaskeri. 

Jørgen informerer om priserne. Der er indhentet info om priser i andre afdelinger. eks. 

Kogevask 16kr- Kulørt 60 grader 14 kr- 40 grader 12kr +tørretumblerprisen bliver lkr 
pr minut. 

35 stemmer ja til forslaget. 

0 nej stemmer, 1 der ikke har stemt. 

4.3- forhøjelser af lejepris fælleshus. 

Dorthe infomere om forslaget. Så vi kan komme underskudet til livs. 

Forslaget er enstemmig vedtaget. Bestyrelsen arbejder videre med dette. Bestyrelsen 

arbejder videre med dette. 

4.4- forhøjelsen af lejepris garager/ Carporte. 

Forslaget er trukket tilbage, det fra falder derfor. 

4.5- Tilføjelser til leje kontrakten for Carporte/ Garager. 



Richard læser forslaget op. 

Der stemmes om der bliver lavet nye lejekontrakter og tilføjelse til exslsterende 
lejekontrakter. 

1 stemmer i mod ellers stemmer resten for forslaget. Hermed Vedtaget. 

4. 6- forslag til hund/ kat 

Forslaget ned stemt. 

4. 7 -nye døre indvendig døre i rækkehuse 

Dorthe informere om sit forslag. 

1 stemme imod ellers stemmer resten for forslaget. 

4.8 - Sommer udflugtsmål. 

Torsten informere om sit udflugt forslag til Århus, vi kan rykke udflugts weekenden til 
sidste 26 lørdag i August således der er noget for børne familier og alle andre og der 
arbejdes på tværs af afdelingerne således at det er et fælles Holtbjerg projekt. forslag 
er vedtaget. 

4.9- udevidelse af P-Piadsen ved blokke nr. 69-7S 

19 stemmer for -12 stemmer Imod, Det er hermed vedtaget. Bestyrelsen arbejder 
videre på med projektet. 

4.10 - leje af private parkering 

Der snakkes om, hvordan man kan forhindre at andre parkerer på pladsen. 20 stemmer 
for 11 nstemmer Imod. 

4.11 udskiftning af køle/fryserskabe 

Der er flertal der stemmer for at køle/fryseskabet skiftes ud når det er ca.10 år 



gammelt. 

5. Orintering om regnskab og godkendelse af budget ved Bendix 

Budget er godkendt 

6.Valg af formand, Torsten Harnisch er på valg. 

Torsten blev genvalgt. 

7.Valg af 3 bestyrelsmedlemmer 

Yvonne Susanne Kristensen, Modtager genvalg. 

Bente Christiansen, Modtager. 

Jytte Kammersgaard genopstiller ikke. 

Da der er flere opstillede til bestyrelsesposten bliver der lavet en skriftlig afstemning. 

De opstillede er Yvonne Susanne Kristensen, Bente Christiansen, Josephin Victorya 

Bitsch og Jørgen Christiansen. 

Josephin Victorya Bitsch, Jørgen Christiansen og Yvonne Bozkurt Kristensen blev valgt 

t il bestyrelsen. Bente Christiansen træder ud af bestyrelsen. 

8.Valg af supplanter Tina Jensen modtager genvalg. 

Der er 3 som stiller op som supplanter og der laves en lodtrækning om rækkefølgen. 

1.Jytte Kammersgaard 

2. Bente Christiansen 

3. Tina Jensen 

9. Valg af repræsentantsskabsmedlemmer Ester og Poul Erik Ribberholt, som deltog 



sidste år melder sig igen til at deltage. 

10. Eventuel. Torsten Harnisch informere om diverse aktiviteter I området og at man 

kan samles, som et helt Haltbjerg. 

Der er forslag om der bliver lavet gule striber ude foran på fortovet ved alle blokke. Det 

må tages op på næste beboermøde. 

/ 
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